

## VERSLAG IHR

17 MEI 2022, 17U – HOME CANTERBURY

### AANWEZIGHEDEN:

|                    |                      | Deel                              | 1 | 2 |
|--------------------|----------------------|-----------------------------------|---|---|
| DSV                | Dominique Van Acker  | Directeur                         | v | v |
| Dienst Huisvesting | Francis Ascoop       | Afdelingshoofd                    | v | v |
|                    | Dirk Mathys          | Homebeheerder                     | a | a |
|                    | Luc Van den Berghe   | Homebeheerder                     | a | a |
|                    | Emiel Verstraete     | Homebeheerder                     | a | a |
|                    | Nathalie Geeraerts   | Verslaggever                      | a | - |
|                    | Kaat Teerlinck       | Communicatiemedewerker            | a | a |
|                    | Jeroen Vanden Berghe | Logistiek beheerder               | a | a |
| DGFB               | Tom Ceriez           | Sectiehoofd Sanitair en Gassen    | v | - |
|                    | Michaël Seeuws       | Sectiehoofd HVAC                  | v | - |
|                    | Nico Van Nevel       | Sectiehoofd Elektriciteit         | a | - |
|                    | Peter Willaert       | Sectiehoofd Bouw                  | v | - |
| IDPBW              | Benny Vandenberghe   | Afdelingshoofd, Preventieadviseur | v | - |
| DICT               | Wim Waeyaert         | Sectiehoofd netwerk & telefonie   | v | - |
| DBZ                | Pieter Van Vooren    | Afdeling Milieu – Adviseur        | v | - |
| HKC                | Lodewijk Claeys      | Praeses                           | a | a |
|                    | Arno Felix           | Vice Praeses                      | a | a |
|                    | Kaat Bottu           | Secretaris                        | a | a |
|                    | Amelie De Nobeles    | International                     | v | v |
|                    | Imen Dakhlaoui       | Event                             | a | a |

|   |  |   |             |             |
|---|--|---|-------------|-------------|
| Home Astrid   | Thibeaume Margo<br>Joeri Verschoren              | Praeses<br>Vice Praeses                 | a<br>a      | a<br>a      |
| Home Bertha   | Kevin Dequirez<br>Amber Van Daele                | Praeses<br>Vice Praeses                 | a<br>a      | a<br>a      |
| Home Boudewijn  | Lennaert Sanders<br>Hien Lam                     | Praeses<br>Vice Praeses                 | a<br>v      | a<br>a      |
| Home Fabiola  | Robbe Doeve<br>Jonathan Verhelst<br>Inez Deraedt | Praeses<br>Vice Praeses<br>Vice in spe  | a<br>a<br>a | a<br>a<br>a |
| Home Vermeylen  | Tine Blomme<br>Anouk De Visser<br>Babs Isenbaert | Praeses<br>Vice Praeses<br>Vice Praeses | a<br>v<br>a | a<br>a<br>a |
| a: aanwezig, v: verontschuldigd, /: niets laten weten |  |   |             |             |

## DEEL 2: ORGANISATORISCHE VERGADERING

### 1. GOEDKEURING VORIG VERSLAG

Goedgekeurd.

## 2. ALGEMEEN

### 2.1. COMMUNICATIE

Komende donderdag wordt er om 15u samengekomen met enkele bewoners, bedoeling om eens te brainstormen over de communicatie vanuit Huisvesting. Iedereen die kan, is nog steeds welkom!

### 2.2. ICT

SoRa laten beslissen om al dan niet naar een thuisnetwerk uit te breiden. Updates volgen in september, hopelijk kan dit dan snel uitgerold worden.

## 2.3. ERASMUSERS OP DE HOMES

Communicatie naar bewoners: mail rondgestuurd met de vraag of ze al dan niet van verdiep willen veranderen.

- Was blijkbaar niet voor alle studenten even duidelijk waarover het ging.

Logistieke aanpak verdelen verdiepen

- Op Boudewijn zou het nu toch om drie verdiepen gaan i.p.v. anderhalf omdat er te weinig mensen zouden zijn die van verdieping willen veranderen. Sommige bewoners geven wel aan te willen veranderen, maar willen een garantie dat ze met bepaalde mensen samen kunnen verhuizen.
- Boudewijn wilt daarom graag een overlegmoment organiseren waarop ze samen kunnen puzzelen zodanig dat deze mensen toch zekerheid krijgen. Op die manier kan er misschien voor gezorgd worden dat de erasmussers meer bij elkaar op een gang zitten.
- Emiel zal aan Dimitri vragen om contact op te nemen met Lennaert over de beschikbaarheden van de kamers volgend academiejaar. Vermeylen zou dit ook graag hebben.
- Zou een goede oplossing kunnen bieden! Zou dan wel voor zondag moeten, de deadline om een heraanvraag in te dienen, ligt dan ...

## 2.4. INTERNE VERHUIZEN

Er komen nogal wat vragen van mensen die een interne verhuis hebben aangevraagd en er nu achter komen dat ze dan een week zonder kot vallen. Lastig, want sommige mensen hebben dan stage.

→ Eventueel eens mailen naar accommodatie om de situatie uit te leggen en misschien een uitzondering te krijgen?

→ Eventueel de persoon in wiens kot je zal intrekken contacteren met de vraag of deze misschien vroeger weggaat zodat je er zelf vroeger in kan trekken? → Is dit jaar blijkbaar niet de bedoeling, maar je kan wel proberen.

## 3. PUNTJES VAN EN AAN DIENST HUISVESTING

### 3.1. HOME ASTRID

### 3.1.1. OPVOLGPUNTJES

- Controle brandweer: nog geen verslag van gekregen, kan nog even duren.

### 3.1.2. PUNTJES VAN HUISVESTING

- Problemen op de eerste verdieping (verstoring van de nachtrust) → Idee om eens met die mensen samen te zitten aangezien er zoveel klachten zijn? Indien ze volgend jaar blijven, moet het duidelijk worden gemaakt dat dit niet kan. Homeraad bij dit gesprek betrekken lijkt niet nodig, ze kennen deze mensen niet persoonlijk.

### 3.1.3. PUNTJES VAN DE HOMERAAD

/

## 3.2. HOME BERTHA

### 3.2.1. OPVOLGPUNTJES

- Zes nieuwe studeertafels zijn besteld, maar nog niet toegekomen. Lage tafels zullen in de tussentijd weggehaald worden, deze kunnen toch niet meer gebruikt worden.
- Banken op het terras opschuren: is doorgegeven.

### 3.2.2. PUNTJES VAN HUISVESTING

- Boilers verwijderen: zou ongeveer drie weken duren, einde is voorzien op 29/07. Er volgt tijdige communicatie voor bewoners die vb. een maand niet op kot zullen zijn in de vakantie.

### 3.2.3. PUNTJES VAN DE HOMERAAD

- Zonnewering zaal B werkt niet → Komt door een kapotte sensor, herstelaanvraag is al ingediend.

## 3.3. HOME BOUDEWIJN

### 3.3.1. OPVOLGPUNTJES

- Opkuis trappenhal gaat door op 12 juni met IDPBW, is dus ook de uiterste deadline voor bewoners om hun spullen er weg te halen. Ze zijn ondertussen al meerdere malen gewaarschuwd.

### 3.3.2. PUNTJES VAN HUISVESTING

- Parking: er zijn beugels besteld voor de mensen met een voorbehouden parkeerplaats.

### 3.3.3. PUNTJES VAN DE HOMERAAD

- Extra fietsenstalling:
  - De deur is weggehaald, maar is het mogelijk om het hek en een buis van de stelling waar de fietsen steeds over moeten, weg te halen? Het is nog niet echt duidelijk dat dit een fietsenstalling voor de bewoners is → Moet gewoon duidelijk gemaakt worden + wat tijd geven om dit gewend te raken.
  - Er ligt ook heel wat glas aan de opening van deze fietsenstalling: mogelijk om dit weg te halen?
  - Ook mogelijk om hier een licht te plaatsen zoals in de andere fietsenstalling?
- Verkeerd geparkeerde auto's: nog niet kunnen bespreken wat er hiermee moet gebeuren, er wordt nog naar oplossingen gezocht.
- Heraanvraag: er kreeg een bewoner een mail dat hij geen kot meer heeft, terwijl zijn heraanvraag wel bevestigd is op oasis.
- Grasperkje buiten: de milieu van Boudewijn heeft een stukje van de tuin afgezet met banken, is het mogelijk om het gras hier niet te maaien? Hier zou een moestuintje komen.

## 3.4. HOME FABIOLA

### 3.4.1. OPVOLGPUNTJES

- Digibox ontspanningszaal: nog steeds kapot

### 3.4.2. PUNTJES VAN HUISVESTING

- /

### 3.4.3. PUNTJES VAN DE HOMERAAD

- Bewoners zeggen dat er geen communicatie is geweest over de onderbrekingen in het water, maar dat is wel gebeurd.

## 3.5. HOME VERMEYLEN & HOME HEYMANS

### 3.5.1. OPVOLGPUNTJES

/

### 3.5.2. PUNTJES VAN HUISVESTING

/

### 3.5.3. PUNTJES VAN DE HOMERAAD

- Er wordt heel wat eten gestolen uit de frigo's op gang 1, 2 en 5. Kan hier iets aan gedaan worden (vb. sensibilisering) → Luc zal dit bekijken.
- Frigo: is geleverd in oktober, maar geen idee waar deze is. → Er zou een nieuwe frigo bij Luc staan die niemand is komen ophalen.
- Korting preventiestudenten is nog steeds niet verrekend.
- Brokstukken Heymans (kant terrassen) → Luc heeft hier ook al een mail over gekregen en is dit aan het bekijken.

### 3.6. HOMES KANTIENBERG

#### 3.6.1. OPVOLGPUNTJES

- Lichten swapshoplokalen: timers zijn toegekomen, maar nog niet geïnstalleerd.
- Persoon gezocht i.v.m. onderhoud swapshop: Emiel zal contact opnemen met Frauke.

#### 3.6.2. PUNTJES VAN HUISVESTING

/

#### 3.6.3. PUNTJES VAN DE INTERNATIONAL

- Er is veel vraag naar een beamer in de common room: mogelijk om dit permanent te installeren? → Is er al eens geweest, maar is toen kapot gemaakt.
- Geen drinkfontein in de common room → Emiel zal hier eens naar polsen.
- Er wordt gevraagd naar een vuilbakje voor op de toiletten in de kamers → Emiel polst hiernaar, maar kleine kans dat dit er komt.

## 4. VARIA

- Bedankt aan Emiel om een rondje te komen lopen op de 12UL!
- Poetsen ramen → communicatie bewoners: nog geen informatie over.
- Afscheid praesidia morgenavond: iedereen welkom!
- Korting preventiestudenten: hoeveel is dit precies? → Navragen!
- Bedankt aan Huisvesting om zo voltallig aanwezig te zijn op August in April!
- Bedankt voor de toffe samenwerking tijdens het afgelopen jaar!

## 5. VOLGENDE IHR

- 27/09 @Astrid



- 19/10 @Bertha
- 17/11 @Boudewijn
- 13/12 @Fabiola
- 13/02 @Vermeylen
- 16/03 @Canterbury
- 19/04 @Astrid
- 15/05 @Fabiola